
Møteprotokoll

Utval: Kommunestyret
Møtestad: Kommunestyresalen
Dato: 21.09.2020
Tid: Kl. 18:00 – 23:40

Følgande medlemmer møtte Parti
Inger Elise Netland Kolstø AP
Jarle Nilsen AP
Kenneth Halleland AP
Robin Hult AP
Ruth Mariann Hop AP
Stine Karin Bjelland AP
Svanhild I. Lyge Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Bente B. Tjøsvoll FRP
Einar Roald Endresen FRP
Rune Midtun FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Dag Inge Aarhus H
Geir Harald Skorpe H
Jan Birger Medhaug H
Kåre Hatløy jr H
Roald Alsaker H
Tor Kristian Gaard H
Helge Thorheim KL
Lillian Levik Løndalen KL
Per Magnus Mannes KL
Susan Elin Borg KL
Tor Inge Melhus KL
Trygve Hagland KL
Johnny Stangeland KRF
Josefine Anna Halvorsen KRF
Mads Pedersen KRF
May Synnøve Rygh KRF
Niklas Pannagel Grindvold MDG
Nils Wergeland Krog MDG
Ragnar Vikshåland SP
Wenche Lindtner SP
Marianne Sol Levinsen SV
Odd Magne Brandt Hansen SV
Asbjørn Eik-Nes V

Forfall Parti Varamedlem Parti
John K. Holvik AP Silje K. Husebø AP
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Siv J. Storesund AP Mathilde Hope Nes AP
Geir Aarvik FRP Alexander Aarvik FRP
Øyvind Vaksdal FRP Per Inge Sjurseth FRP
Aase Simonsen H Nina Ve Sæbø H
Ole Kristian Nilsen H Erlend Nilsen H
Randi Wisnæs H Eivind Nordbø H
Alf Magne Grindhaug KRF Yngve Eriksen KRF
Jens Inge Ve SP Anne Grete Hegerland Naley SP
Tor Asle Grønningen SP Marit Sandve Risdal SP

Møtenotater:
Innkalling godkjent.
Sak 127/20 - Godkjenning av protokoll skal behandles før sak 104/20.
Sakslisten deretter godkjent.

Ordfører informerer:
· 14 saker sendt inn til ordfører i forkant av kommunestyremøtet.
· Spørsmålene er ikke lagt ut i forkant av møtet. Dette skyldes at nytt system ikke tillater at

saker legges ut på samme måte som tidligere.
· Vararepresentanter har sendt inn spørsmål. Dette vil ikke bli aktuelt i fortsettelsen.
· Representanter tar opp spørsmål som burde vært tatt opp i hovedutvalg. Det som skal svares

ut kan være ganske omfattende. Enkelte stiller også spørsmål de allerede kan svaret på fra
før. Ber om at gruppeledere er tettere på sine medlemmer, slik at spørsmålene kan
samordnes.

Følgende saker ble innledningsvis krysset ut: 112/20, 120/20.

Følgende representanter ble enstemmig valgt til å godkjenne protokollen sammen med møteleder:
Susan Borg (KL) og Asbjørn Eik-Nes (V).

Kl. 22:35 Tor Kristian Gaard (H) ble innvilget permisjon etter sak 115/20.
44 representanter til stede fra behandling av sak 116/20.

Følgende saker ble ikke behandlet i møtet, og overføres til sakslisten i neste møte i kommunestyret:
121/20, 122/20, 124/20, 125/20, 126/20.

Sak 123/20: Samlesak for spørsmål - innsendte spørsmål svares ut til forslagsstiller per e-post.

Godkjent av:

Jarle Nilsen (AP) Susan Elin Borg (KL) Asbjørn Eik-Nes (V)
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Sakliste

Sak nr. Sakstittel
104/20 Adgang til å avholde politiske fjernmøter

105/20 Ny bibliotekplan 2021 - 2025

106/20 Hovedplan drikkevann

107/20 Hovedplan for avløp - revisjon

108/20 RIKSSAMLINGSJUBILEUM HAFRSFJORD 2022 - ORGANISERING
OG FINANSIERINGSMODELL

109/20 Bærekraftig utbygging av kommunens helse- og omsorgstjenester

110/20 Betaling for transport til dag- og aktivitetstilbud

111/20 Arbeidstøy

112/20 Økning av ramme - P72000 Skudeneshavn brannstasjon
ombygging/tilbygg

113/20 Valg av forliksråd for perioden 2021-2025

114/20 Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapport "Ivaretakelse av
oppgaver ifb. samhandlingsreformen.

115/20 Forvaltningsrevisjonsrapport "Tidlig innsats"

116/20 Plan for eierskapskontroll 2020-2024

117/20 Plan for forvaltningsrevisjon 2020-2024

118/20 Valg av revisjon fra 01.07.21 - konkurransebasert eller
interkommunalt samarbeid

119/20 Oversiktsdokument folkehelse 2020

120/20 Plan 2109 - Detaljregulering for Tostemvegen mellom fv47 og
Tostemsvingen, Åkra - 13/649 mfl.

121/20 Plan 4079 - Detaljregulering for Fjedlasjøen naust, Visnes - 82/14

122/20 Samlesak for referatsaker

123/20 Samlesak for spørsmål

124/20 Søknad om fritak for eiendomsskatt U. off.

125/20 Søknad om fritak for eiendomsskatt U. off.

126/20 Søknad om fritak for eiendomsskatt U. off.

127/20 Godkjenning av protokoll fra møte i kommunestyret 29.06.20
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104/20 Adgang til å avholde politiske fjernmøter

Kommunedirektørens/rådmannens forslag til vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar at samtlige politiske organer i Karmøy kommune har anledning

til å avholde politiske møter som fjernmøter.

2. Avgjørelsen om møter skal avholdes som fjernmøte, treffes av ordfører eller utvalgets
møteleder.

3. Følgende inntas i Karmøy kommunes møtereglement; Reglement for kommunestyre,
formannskap og faste utvalg:

Kommunestyret, formannskapet og andre folkevalgte organer i Karmøy kommune, kan avholde
politiske møter som fjernmøter, jf. kommuneloven § 11-7 (1). Avgjørelsen om møtet skal avholdes
som fjernmøte treffes av ordfører eller utvalgets møteleder.

24.08.2020 Formannskapet

Behandling
Gaard (H) fremmet forslag om følgende tillegg til punkt 1:
1. Karmøy kommunestyre vedtar at samtlige politiske organer i Karmøy kommune har anledning til å
avholde politiske møter som fjernmøter når det oppstår ekstraordinære situasjoner.
Innstilling med endringsforslag fra Gaard (H) ble enstemmig vedtatt.

FSK - 091/20 Vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar at samtlige politiske organer i Karmøy kommune har anledning

til å avholde politiske møter som fjernmøter når det oppstår ekstraordinære situasjoner.

1. Avgjørelsen om møter skal avholdes som fjernmøte, treffes av ordfører eller utvalgets
møteleder.

1. Følgende inntas i Karmøy kommunes møtereglement; Reglement for kommunestyre,
formannskap og faste utvalg:

Kommunestyret, formannskapet og andre folkevalgte organer i Karmøy kommune, kan avholde
politiske møter som fjernmøter, jf. kommuneloven § 11-7 (1). Avgjørelsen om møtet skal avholdes
som fjernmøte treffes av ordfører eller utvalgets møteleder.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
som pkt 4, foreslått av Nils Wergeland Krog, Miljøpartiet De Grønne
Ved digitale kommunestyrer skal det brukes programvare som muliggjør digital votering.

Innstillingsens pkt. 1-3 enstemmig vedtatt.
Forslag fremsatt av Krog (MDG) som tilleggspunkt 4 fikk 5 stemmer (SV 2, AP 1, MDG 2), og falt.

KST - 104/20 Vedtak:
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1. Karmøy kommunestyre vedtar at samtlige politiske organer i Karmøy kommune har anledning
til å avholde politiske møter som fjernmøter når det oppstår ekstraordinære situasjoner.

2. Avgjørelsen om møter skal avholdes som fjernmøte, treffes av ordfører eller utvalgets
møteleder.

3. Følgende inntas i Karmøy kommunes møtereglement; Reglement for kommunestyre,
formannskap og faste utvalg:

Kommunestyret, formannskapet og andre folkevalgte organer i Karmøy kommune, kan avholde
politiske møter som fjernmøter når det oppstår ekstraordinære situasjoner, jf. kommuneloven §
11-7 (1). Avgjørelsen om møtet skal avholdes som fjernmøte treffes av ordfører eller utvalgets
møteleder.

105/20 Ny bibliotekplan 2021 - 2025

Rådmannens forslag til vedtak:
1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger

01.09.2020 Eldrerådet

Behandling
Eldrerådet støtter enstemming innstillingen.

ELD - 021/20 Vedtak:

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger

01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Behandling
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen.

RFM - 022/20 Vedtak:
Rådmannens forslag til vedtak:

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger

02.09.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.
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HOK - 029/20 Vedtak:

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Fra MDG: Etablering av tilleggsfunksjon, utlån av verktøy, foreslått av Nils Wergeland Krog,
Miljøpartiet De Grønne
Det sees på muligheten for å etablere en tilleggsfunksjon i bibliotekene, utlån av diverse verktøy.

Krog (MDG) fremmet følgende forslag:
"Det sees på mulighet for å etablere en tilleggsfunksjoner i bibliotekene, utlån av diverse verktøy."
Innstillingen enstemmig vedtatt.

Forslag fra Krog (MDG) ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling.

KST - 105/20 Vedtak:

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger

106/20 Hovedplan drikkevann

Rådmannens forslag til vedtak:
Kommunestyret vedtar Hovedplan for drikkevann 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak.

01.09.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø

Behandling
Vikshåland (Sp) stilte spørsmål om størrelse på klausulering.
Administrasjonen utarbeider notat før endelig behandling i kommunestyret.
Innstillingen enstemmig vedtatt.

HTM - 083/20 Vedtak:
Kommunestyret vedtar Hovedplan for drikkevann 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak.

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
på vegne av Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
Kommunestyret viser til at vann er vårt viktigste næringsmiddel. Kommunestyret viser spesielt til
målsettingen i Kap. 2.2 hvor det fremgår at råvannskildene skal sikres mot forurensning ved
klausulering eller annen sikring av nedslagsfeltene og at det ikke skal forekomme uønsket aktivitet i
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nedslagsfeltene. Kommunestyret ber om at dette arbeidet gis høg prioritet.

Gaard (H) ber om orientering ifm mulighet for inngjerding av hensyn til vilt.
Lindtner (SP) ber om orientering ifm mulighet for inngjerding av beiteområder (ref. pkt 9 - sikring av
nedslagsfelt).
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.
Tilleggsforslag fra Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt.

FSK - 096/20 Vedtak:
Kommunestyret vedtar Hovedplan for drikkevann 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak.
Kommunestyret viser til at vann er vårt viktigste næringsmiddel. Kommunestyret viser spesielt til
målsettingen i Kap. 2.2 hvor det fremgår at råvannskildene skal sikres mot forurensning ved
klausulering eller annen sikring av nedslagsfeltene og at det ikke skal forekomme uønsket aktivitet i
nedslagsfeltene. Kommunestyret ber om at dette arbeidet gis høg prioritet.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Thorheim (KL) etterspør en orientering om klausulering, fortrinnsvis i kommunestyret.
Innstillingen enstemmig vedtatt.

KST - 106/20 Vedtak:

Kommunestyret vedtar Hovedplan for drikkevann 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak.

Kommunestyret viser til at vann er vårt viktigste næringsmiddel. Kommunestyret viser spesielt til
målsettingen i Kap. 2.2 hvor det fremgår at råvannskildene skal sikres mot forurensning ved
klausulering eller annen sikring av nedslagsfeltene og at det ikke skal forekomme uønsket aktivitet
i nedslagsfeltene. Kommunestyret ber om at dette arbeidet gis høg prioritet.

107/20 Hovedplan for avløp - revisjon

Rådmannens forslag til vedtak:
Kommunestyret vedtar Hovedplan for avløp 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak

01.09.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

HTM - 084/20 Vedtak:
Kommunestyret vedtar Hovedplan for avløp 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.
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FSK - 097/20 Vedtak:
Kommunestyret vedtar Hovedplan for avløp 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

KST - 107/20 Vedtak:
Kommunestyret vedtar Hovedplan for avløp 2020-2027.
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak

108/20 RIKSSAMLINGSJUBILEUM HAFRSFJORD 2022 - ORGANISERING OG
FINANSIERINGSMODELL

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
1. Karmøy kommune vedtar å delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022 og gir sin
tilslutning til endelig organisering og finansieringsmodell slik det fremgår i saksframlegget.
2. Karmøy kommune vil bidra økonomisk til gjennomføringen i tråd med foreslått
finansieringsmodell, totalt kr 1.000.000.
3. Det skal oppnevnes representanter fra Karmøy kommune som medlem i styringsgruppa for
Hafrsfjord 2020:
4. Det forutsettes likelydende vedtak om deltakelse og økonomisk bidrag fra
kommunene Haugesund, Stavanger, Sola og Rogaland fylkeskommune.

02.09.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

HOK - 032/20 Vedtak:

1. Karmøy kommune vedtar å delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022 og gir sin
tilslutning til endelig organisering og finansieringsmodell slik det fremgår i saksframlegget.
2. Karmøy kommune vil bidra økonomisk til gjennomføringen i tråd med foreslått
finansieringsmodell, totalt kr 1.000.000.
3. Det skal oppnevnes representanter fra Karmøy kommune som medlem i styringsgruppa for
Hafrsfjord 2020:
4. Det forutsettes likelydende vedtak om deltakelse og økonomisk bidrag fra
kommunene Haugesund, Stavanger, Sola og Rogaland fylkeskommune.

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
på vegne av Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
Kommunestyret viser til tidligere meddelelser fra Rådmannen om en stram økonomi for kommunen,
der det vil bli en utfordrende budsjettforhandling til høsten. Kommunestyret viser ellers til at Karmøy
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kommune over mange år har lagt ned et betydelig arbeid og ressurser i forbindelse med å profilere
vår historiske arv fra vikingetiden, ikke minst gjennom Avaldsnesprosjektet.
Karmøy kommune vedtar å ikke delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022.

Forslag framsatt av Thorheim (KL) fikk 4 stemmer (H 3, KL 1), og falt.
Rådmannens innstilling fikk 7 stemmer, og vant frem.

FSK - 101/20 Vedtak:
1. Karmøy kommune vedtar å delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022 og gir sin
tilslutning til endelig organisering og finansieringsmodell slik det fremgår i saksframlegget.
2. Karmøy kommune vil bidra økonomisk til gjennomføringen i tråd med foreslått
finansieringsmodell, totalt kr 1.000.000.
3. Det skal oppnevnes representanter fra Karmøy kommune som medlem i styringsgruppa for
Hafrsfjord 2020:
4. Det forutsettes likelydende vedtak om deltakelse og økonomisk bidrag fra kommunene
Haugesund, Stavanger, Sola og Rogaland fylkeskommune.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Forslag foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
Kommunestyret viser til tidligere meddelelser fra Rådmannen om en stram økonomi for kommunen,
der det vil bli en utfordrende budsjettforhandling til høsten. Kommunestyret viser ellers til at Karmøy
kommune over mange år har lagt ned et betydelig arbeid og økonomiske ressurser i forbindelse med
å profilere vår historiske arv fra vikingetiden, ikke minst gjennom Avaldsnesprosjektet.
Karmøy kommune vedtar å ikke delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022.

rikssamlingsjublieum 2022, foreslått av Tor Kristian Gaard, Høyre
administrasjonens forslag og ordet inntil føres inn forkant 1 mill.

Gaard (H) fremmet forslag om å endre ordlyden i innstillingens pkt. 2 til "inntil 1.000.000 kroner".
Hansen (SV) fremmet utsettelsesforslag.
Utsettelsesforslag fra Hansen (SV) fikk 10 stemmer (KL 6, MDG 2, SV 2), og falt.
Thorheim (KL) fremmet tilleggsforslag.
Det ble først votert over innstillingen mot forslag fremsatt av Thorheim (KL).
Forslag fremsatt av Thorheim (KL) fikk 10 stemmer (KL 6, MDG 2, SV 2), og falt.
Det ble deretter votert over innstillingen mot forslag fremsatt av Gaard (H).
Forslag fremsatt av Gaard (H) fikk 24 stemmer (V 1, H 9, KL 6, MDG 2, FRP 6), og vant frem.

KST - 108/20 Vedtak:
1. Karmøy kommune vedtar å delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022 og gir sin
tilslutning til endelig organisering og finansieringsmodell slik det fremgår i saksframlegget.
2. Karmøy kommune vil bidra økonomisk til gjennomføringen i tråd med foreslått
finansieringsmodell, totalt inntil kr 1.000.000.
3. Det skal oppnevnes representanter fra Karmøy kommune som medlem i styringsgruppa for
Hafrsfjord 2020:
4. Det forutsettes likelydende vedtak om deltakelse og økonomisk bidrag fra kommunene
Haugesund, Stavanger, Sola og Rogaland fylkeskommune.
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109/20 Bærekraftig utbygging av kommunens helse- og omsorgstjenester

Rådmannens forslag til vedtak:

1. Kommunestyret viser til saksutredningens vurderinger og konstaterer at nåværende
desentraliserte eiendomsstruktur for kommunens helse- og omsorgstjenester er mindre
bærekraftig i et langsiktig tidsperspektiv. Kommunestyret har særlig vektlagt de utfordrende
økonomiske driftskonsekvensene. I tillegg har hensynet til kvalitet i tjenestetilbudet, økte
kompetansekrav, rekrutterings-utfordringer og heltidsfokus i stillingsspekteret vært sentrale
kriterier i vurderingen.

2. Kommunestyret fastholder tidligere satsning på en omfattende og langsiktig utvikling av
området kalt Spanne seniorlandsby, med sikte på å utvikle et mer sentralisert og framtidsrettet
tjenestetilbud innenfor kommunens samlede helse- og omsorgstjenester.

3. Kommunestyret viser til gjennomført vurdering av en alternativ tomt for nytt omsorgssenter på
Norheim. Etter kommunestyrets syn gir dette alternativet en mer avgrenset mulighet for
framtidig utbygging enn det som arealet på Spanne åpner opp for. Det vil også svekke
grunnlaget for en samlet utbygging av Spanne seniorlandsby. Kommunestyret går derfor ikke
videre med Norheim- alternativet.

4. Spanne seniorlandsby har en gunstig geografisk beliggenhet i forhold til Karmøys
nabokommuner. Dette faktum, sammenstilt med områdets størrelse og attraktivitet, gir
mulighet til å etablere interkommunale samarbeidsløsninger på mange felt. Kommunestyret
ber rådmannen om å følge opp denne muligheten i den videre prosessen med å planlegge og
utvikle seniorlandsbyen.

5. Kommunestyret ber om at rådmannen etablerer en hensiktsmessig organisering med sikte på å
sikre en rasjonell videre planlegging, prosjektering og utbygging av det aktuelle planområdet på
Spanne. I samsvar med kommunestyrets vedtak i sak 126/16 forutsettes at hovedutvalget
helse- og omsorg gis en aktiv rolle i videre konseptutvikling for dette området og at det for
øvrig legges opp til en aktiv medvirkningsprosess der aktuelle aktører gis gode muligheter for å
delta.

24.08.2020 Formannskapet

Behandling
Helge Thorheim (Karmøylista), foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
1. Kommunestyret vedtar at kommunen så langt som mulig skal opprettholde en desentralisert
struktur innen helse og omsorgstjenestene, noe som også vil ha stor betydning for utviklingen av by
og bygd.

2. Kommunestyret viser til Helse- og omsorgsplan 2016-2026 (K.sak 126/16), der det i planen er
understreket at nye tjenester og tilbud skal legges i tilknytning til/ i nærheten av etablerte
tjenestetilbud for å oppnå optimal ressursutnyttelse.

3. Kommunestyret fastholder tidligere vedtatt satsning på en omfattende og langsiktig utvikling av
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området kalt Spanne seniorlandsby, med sikte på å utvikle et framtidsrettet tjenestetilbud innenfor
kommunens samlede helse- og omsorgstjenester.

4. Kommunestyret viser til vedtak i K.sak 123/16 «Plan 5063: Områderegulering for Spanne
seniorlandsby» og ber om raskere fremdrift i utbygging av helse- og omsorgstjenestene på
fastlandssiden av kommunen med sykehjem, heldøgns omsorgsboliger, dagsenter og andre
tilpassede boliger av ulik art. Kommunestyret ønsker herunder å legge til rette for en utvikling der
den enkelte selv kan eie slike boliger der dette er ønskelig.

5. Kommunestyret ønsker å legge til rette for og underbygge prinsippene i «Leva hele livet», «Den
kulturelle spaserstokken» m.v., slik at den enkelte kan ta mest mulig aktiv del i det sosiale liv ut fra
sine forutsetninger, noe vi idag vet er av stor betydning for egen helse og trivsel.

6. Kommunestyret ber om at rådmannen etablerer en hensiktsmessig organisering med sikte på å
sikre en rasjonell videre planlegging, prosjektering og utbygging av det aktuelle planområdet på
Spanne. I samsvar med kommunestyrets vedtak i sak 126/16 forutsettes at hovedutvalget helse- og
omsorg gis en aktiv rolle i videre konseptutvikling for dette området og at det for øvrig legges opp til
en aktiv medvirkningsprosess der aktuelle aktører gis gode muligheter for å delta gjennom en eller
flere referansegrupper.

7. Spanne seniorlandsby har en gunstig geografisk beliggenhet i forhold til Karmøys nabokommuner.
Områdets størrelse og attraktivitet, gir mulighet til å etablere interkommunale samarbeidsløsninger
på ulike felt innen helse og omsorgstjenester. Kommunestyret ber rådmannen om å følge opp denne
muligheten i den videre prosessen med å planlegge og utvikle seniorlandsbyen.

Bærekraftig utbygging av kommunens helse og omsorgstjenester, foreslått av Odd Magne Brandt
Hansen, SV-Sosialistisk Vensteparti

Punkt 1 endres til:
Kommunestyret viser til saksutredningen og konstaterer at nåværende eiendomsstruktur for
kommunens helse og omsorgstjenester er utfordrende på kort og lang sikt. Kommunestyret mener at
det er viktig å opprettholde og utvikle tjenestetilbudet slik at kvalitet, økte kompetansekrav,
rekrutterings-utfordringer og heltidsfokus kan bli ivaretatt på en best mulig måte. Kommunestyret
ønsker at det skal sikres tilbud om gode og hensiktsmessige helsetjenester i alle deler av kommunen.

Punkt 2 endres til:
Kommunestyret fastholder tidligere satsing på en langsiktig utvikling av området kalt Spanne
seniorlandsby. Omfanget på utbyggingen må tilpasses kommunens behov og eventuelle muligheter
for interkommunalt samarbeid. Målet er at en kan få et godt, framtidsrettet og bærekraftig
tjenestetilbud tilpasset kommunen eller kommunenes behov.

Punkt 3 - Siste setning endres til:
Kommunestyret går på nåværende tidspunkt ikke videre med Norheim- alternativet. Kommunestyret
mener at NBB bør vurderes som en del av kommunen eller kommunenes helse og omsorgstjenester i
framtiden.

Punkt 4 og 5 beholdes uendret.



Side 12 av 32

Gaard (H), foreslått av Tor Kristian Gaard, Høyre
Kommunestyret ønsker raksere fremdrift i utbygging av helse. og omsorgstjenestene på
fastlandssiden av kommunen med sykehjem, heldøgns omsorgsboliger, dagsenter og andre
tilpassede boliger av ulik art. Kommunestyret ønsker også legge til rette for en utvikling der den
enkelte selv kan eie slike boliger der dette er ønskelig.
Kommunestyret ønsker videre å legge til rette for og underbygge prinippene i Leva hele livet, Den
kulturelle spaserstokken m.v. slik at den enkelte kan ta mest mulig aktiv del i det sosiale liv ut fra sine
forutsetninger, noe vi idag vet er av stor betydning for egen helse og trivsel.
Kommunestyret viser også til Helse og omsorgsplanens understrekning av at nye tjenester og tilbud
skal legges i tilknytning til/i nærheten av etablerte tjenestetilbud for å oppnå optimal
ressursutnyttelse. Kommunestyret ønsker å opprettholde en desentralisert struktur noe som også vil
ha stor betydning for utviklingen av by og bygd.
Kommunestyret ber derfor om at mulighetene ved og rundt Norheim BBH og tilstøtende områder
undersøkes nærmere.
Karmøy kommunestyre ønsker å utvikle alders og trivselsentre rundt sykehjemmene.
Karmøy kommunestyre ønsker å se på alternative organiseringsmodeller der sykehjemsdrift,
hjemmetjeneste , ROP samordnes sonevis.

Det ble avholdt gruppemøter før voteringen.
Midtun (FRP) og Thorheim (KL) ønsket stemmeforklaring : stemmer uten å ha vurdertsaken i
gruppen.

Votering:
Forslag fra rådmann AP 3, KFR 1
Forslag fra Gaard fikk H 3
Forslag fra Thorheim fikk 1 stemme KL 1
Forslag fra Hansen fikk 1 stemme (SV 1)
Stemmer mot alle forslagene: 2 stemmer (FRP og SP)

Det ble ikke flertall for noen av forslagene, og samtlige forslag fremmes for kommunestyret.

FSK - 092/20 Vedtak:

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Forslag vedtak - bærekraftig utbygging av kommunens helse og omsorgstjenester Posisjonspartiene
Ap, FrP, KrF, Sp og V, foreslått av Svanhild I. Lyge Andersen, Arbeiderpartiet
På vegne av posisjon Ap, FrP, KrF, Sp, og V - 21.09.20

1. Kommunestyret i Karmøy ønsker at kommunen skal gi helse- og omsorgstjenester av høy kvalitet
så nær brukeren som mulig.
Kommunestyret vedtar at helse- og omsorgsplasser skal utvikles på en bærekraftig måte i alle soner. I
tillegg skal hensynet til kvalitet i tjenestetilbudet, økte kompetansekrav, rekrutterings – utfordringer
og heltidsfokus i stillingsspekteret være sentrale kriterier i vurderingen.

2. Kommunestyret fastholder tidligere satsning på en omfattende og langsiktig utvikling av området
Spanne seniorlandsby, med sikte på å utvikle framtidsrettede tjenestetilbud innenfor kommunens
samlede helse – og omsorgstjenester. Første byggetrinn på Spanne innebærer min. 60 nye
sykehjemsplasser i Karmøy og sammen med de 40 plassene vedtatt bygget i Skudeneshavn, gjør
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dette at vi når målet i gjeldende omsorgsplan om 100 flere omsorgsplasser med heldøgns-bemanning
innen 2026.

3. Kommunestyret ber om at rådmannen etablerer en hensiktsmessig organisering med sikte på å
sikre en rasjonell videre planlegging, prosjektering og utbygging av det aktuelle planområdet på
Spanne. I samsvar med kommunestyrets vedtak i sak 126/16 forutsettes at hovedutvalg Helse og
omsorg gis en aktiv rolle i videre konseptutvikling for dette området, og at det ellers legges opp til en
aktiv medvirkningsprosess der aktuelle aktører gis gode muligheter for å delta.

4. Spanne seniorlandsby har en gunstig geografisk beliggenhet i forhold til Karmøys nabokommuner.
Dette faktum, sammenstilt med områdets størrelse og attraktivitet, gir mulighet til å etablere
interkommunale samarbeidsløsninger på mange felt. Kommunestyret ber rådmannen om å følge opp
denne muligheten i den videre prosessen med å planlegge og utvikle seniorlandsbyen.

5. Omsorgstjenestene på Spanne skal utvikles på en bærekraftig måte. Dette skal ikke på noe
tidspunkt føre til at totalt antall sykehjemsplasser i kommunen reduseres.

6. Kommunestyret viser til gjennomført vurdering av en alternativ tomt for nytt omsorgssenter på
Norheim. Etter kommunestyrets syn gis dette en mer avgrenset mulighet for framtidig utbygging enn
det som arealet på Spanne åpner opp for. Det vil også svekke grunnlaget for en samlet utbygging av
Spanne seniorlandsby. Kommunestyret går derfor ikke videre med Norheim-alternativet.

Bærekraftig utbygging av kommunens helse og omsorgstjenester., foreslått av Odd Magne Brandt
Hansen, SV-Sosialistisk Vensteparti
Sak 109/20 Bærekraftig utbygging av kommunens helse og omsorgstjenester

Punkt 1 endres til:
Kommunestyret viser til saksutredningen og konstaterer at nåværende eiendomsstruktur for
kommunens helse og omsorgstjenester er utfordrende på kort og lang sikt. Kommunestyret mener at
det er viktig å opprettholde og utvikle tjenestetilbudet slik at kvalitet, økte kompetansekrav,
rekrutterings-utfordringer og heltidsfokus kan bli ivaretatt på en best mulig måte. Kommunestyret
ønsker at det skal sikres tilbud om gode, hensiktsmessige og desentraliserte helsetjenester i alle
deler av kommunen. Bygging og drift av sykehjem skal være et offentlig ansvar.

Punkt 2 endres til:
Kommunestyret fastholder tidligere satsing på en langsiktig utvikling av området kalt Spanne
seniorlandsby. Omfanget på utbyggingen må tilpasses kommunens behov og eventuelle muligheter
for interkommunalt samarbeid. Målet er at en kan få et godt, framtidsrettet og bærekraftig
tjenestetilbud tilpasset innbyggernes ønsker og behov.

Punkt 3 - Siste setning endres til:
Kommunestyret går på nåværende tidspunkt ikke videre med Norheim- alternativet. Kommunestyret
mener at NBB bør vurdere som en del av kommunen eller kommunenes helse og omsorgstjenester i
framtiden.

Punkt 4 og 5 beholdes uendret.

på vegne av Høyre og Karmøylista, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
1. Kommunestyret vedtar at kommunen skal opprettholde en desentralisert struktur innen helse og
omsorgstjenestene, noe som også vil ha stor betydning for utviklingen av by og bygd.

2. Kommunestyret viser til Helse- og omsorgsplan 2016-2026 (K.sak 126/16), der det i planen er
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understreket at nye tjenester og tilbud skal legges i tilknytning til/ i nærheten av etablerte
tjenestetilbud for å oppnå optimal ressursutnyttelse.

3. Kommunestyret ønsker raskere fremdrift i utbygging av helse- og omsorgstjenestene på
fastlandssiden av kommunen med sykehjem, heldøgns omsorgsboliger, dagsenter og andre
tilpassede boliger av ulik art. Kommunestyret vedtar således at det erverves mest mulig tilgjengelig
areal rundt og i tilknytning til Norheim bu- og behandlingsheim med tanke på en raskest mulig av
etablering av sjukeheim og andre heldøgns omsorgsboliger m.v. Arbeidet med å identifisere
tilleggsareal utover det som fremgår av notat datert 02.06.20, hvor den tekniske infrastrukturen er
etablert, prioriteres.

4. Det utarbeides en skisse for helhetlig og faglig optimal utnyttelse og utvikling av hele området,
samt en estimert fremdriftsplan. Denne fremmes for kommunestyret som også jevnlig gis
statusoppdateringer med mulighet for drøfting og justeringer.

5. På lang sikt og ved behov vil arealene på Spanne (tidligere kalt senior landsbyen) kunne bebygges
med varierte boformer, herunder seniorboliger for eie eller leie. Områdets gunstige geografiske
beliggenhet gjør at dette også har potensiale for eventuelle interkommunale prosjekter. Rådmannen
bes sørge for at erverv av arealene på Spanne fullføres så raskt som mulig.

6. Kommunestyret ønsker å legge til rette for og underbygge prinsippene i «Leva hele livet», «Den
kulturelle spaserstokken» m.v., slik at den enkelte kan ta mest mulig aktiv del i det sosiale liv ut fra
sine forutsetninger, noe vi dag vet er av stor betydning for egen helse og trivsel.

7. Karmøy kommunestyre ønsker å utvikle alders- og trivselssentra rundt sykehjemmene og å se på
alternative organisasjonsmodeller der sykehjemsdrift, hjemmetjeneste, ROP m.v. samordnes sonevis.

8. Kommunestyret legger til grunn at Hovedutvalg helse- og omsorg skal ha en aktiv rolle i videre
konseptutvikling og utvikling av aktuelle områder, jfr. k-sak 126/19. For øvrig skal det legges opp til
en aktiv medvirkningsprosess der aktuelle aktører gis gode muligheter for å delta gjennom en eller
flere referansegrupper.

Hansen (SV) trakk sitt forslag.
Forslag fremmet av Thorheim (KL) på vegne av H og KL fikk 18 stemmer (H 9, KL 6, MDG 2, SV 1), og
falt.
Forslag fremmet av Andersen (AP) på vegne av AP, FRP, SP og V fikk 27 stemmer, og vant frem.

KST - 109/20 Vedtak:

1. Kommunestyret i Karmøy ønsker at kommunen skal gi helse- og omsorgstjenester av høy kvalitet
så nær brukeren som mulig.
Kommunestyret vedtar at helse- og omsorgsplasser skal utvikles på en bærekraftig måte i alle soner. I
tillegg skal hensynet til kvalitet i tjenestetilbudet, økte kompetansekrav, rekrutterings – utfordringer
og heltidsfokus i stillingsspekteret være sentrale kriterier i vurderingen.

2. Kommunestyret fastholder tidligere satsning på en omfattende og langsiktig utvikling av området
Spanne seniorlandsby, med sikte på å utvikle framtidsrettede tjenestetilbud innenfor kommunens
samlede helse – og omsorgstjenester. Første byggetrinn på Spanne innebærer min. 60 nye
sykehjemsplasser i Karmøy og sammen med de 40 plassene vedtatt bygget i Skudeneshavn, gjør
dette at vi når målet i gjeldende omsorgsplan om 100 flere omsorgsplasser med heldøgns-bemanning
innen 2026.
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3. Kommunestyret ber om at rådmannen etablerer en hensiktsmessig organisering med sikte på å
sikre en rasjonell videre planlegging, prosjektering og utbygging av det aktuelle planområdet på
Spanne. I samsvar med kommunestyrets vedtak i sak 126/16 forutsettes at hovedutvalg Helse og
omsorg gis en aktiv rolle i videre konseptutvikling for dette området, og at det ellers legges opp til en
aktiv medvirkningsprosess der aktuelle aktører gis gode muligheter for å delta.

4. Spanne seniorlandsby har en gunstig geografisk beliggenhet i forhold til Karmøys nabokommuner.
Dette faktum, sammenstilt med områdets størrelse og attraktivitet, gir mulighet til å etablere
interkommunale samarbeidsløsninger på mange felt. Kommunestyret ber rådmannen om å følge opp
denne muligheten i den videre prosessen med å planlegge og utvikle seniorlandsbyen.

5. Omsorgstjenestene på Spanne skal utvikles på en bærekraftig måte. Dette skal ikke på noe
tidspunkt føre til at totalt antall sykehjemsplasser i kommunen reduseres.

6. Kommunestyret viser til gjennomført vurdering av en alternativ tomt for nytt omsorgssenter på
Norheim. Etter kommunestyrets syn gis dette en mer avgrenset mulighet for framtidig utbygging enn
det som arealet på Spanne åpner opp for. Det vil også svekke grunnlaget for en samlet utbygging av
Spanne seniorlandsby. Kommunestyret går derfor ikke videre med Norheim-alternativet.

110/20 Betaling for transport til dag- og aktivitetstilbud

Rådmannens forslag til vedtak:
Kommunestyret tar saken til orientering.

01.09.2020 Eldrerådet

Behandling
Nytt fellesforslag, foreslått av Nils Oddvar Reiersen,
Eldrerådet er i mot en så sterk økning i satsen for de utviklingshemmede.

Reiersens forslag ble enstemmig vedtak.

ELD - 022/20 Vedtak:
Eldrerådet er i mot en så sterk økning i satsen for de utviklingshemmede.

01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Behandling
Vedtak i eldrerådet lagt fram.
Nytt forslag, foreslått av Lars Gunnar Oma:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at en økning på 120 % for å få transport til
dag- og aktivitetstilbud er urimelig. Rådet er i mot dette.
Omas forslag enstemmig vedtatt.

RFM - 020/20 Vedtak:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at en økning på 120 % for å få transport til
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dag- og aktivitetstilbud er urimelig. Rådet er i mot dette.

02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg

Behandling
Nytt forslag til vedtak i sak 023/20, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista
Takstøkningen stoppes med umiddelbar virkning og brukerne får refusjon for innbetalt mellomlegg.
En gradvis takstøkning innarbeides i budsjettarbeidet for 2021.

Nytt forslag til vedtak i sak 023/20, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet
Karmøy kommune går tilbake til gamle satser for transport for psykisk utviklingshemmede
umiddelbart. I løpet av en tre års periode skal en jobbe for å harmonisere kostandene for de eldre og
de utviklingshemmede. Dette starter i budsjettarbeidet for budsjett 2021. Brukerene betales tilbake
evt ekstra utgifter de har hatt til transport etter at den nye ordninge (inneværende) ble iverksatt.

Hop (Ap) fremmet på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp fellesforslag til nytt vedtak.

Borg (KL) fremmet forslag på vegne av Karmøylista.

Karmøylista trakk sitt forslag, og tilsluttet seg til posisjonspartienes forslag, men med
protokolltilførsel om at partiet ved senere behandling kan komme til å stemme annerledes.

Fellesforslaget fra posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp, og Karmøylista enstemmig vedtatt.

HHO - 023/20 Vedtak:
Karmøy kommune går tilbake til gamle satser for transport for psykisk utviklingshemmede
umiddelbart. I løpet av en tre års periode skal en jobbe for å harmonisere kostandene for de eldre og
de utviklingshemmede. Dette starter i budsjettarbeidet for budsjett 2021. Brukerene betales tilbake
evt ekstra utgifter de har hatt til transport etter at den nye ordninge (inneværende) ble iverksatt.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Reversering av vedtak, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet
- betaling av transporttjenester tilbakeføres til fjorårets nivå
- ekstrakostnader som har påløpt tilbakebetales
- det jobbes for at gruppene (eldre og utviklingshemmede) harmoniseres i løpet av en treårsperiode
med start i 2021

på vegne av Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
1. Takstøkningen fra 2019 stoppes med umiddelbar virkning og brukerne får refusjon for innbetalt
mellomlegg som er betalt i 2020.
2. Fra og med budsjettåret 2021 foretas det en årlig økning av taksten i henhold til
konsumprisindeksen.

Betaling for transport til dag og aktivitetstilbud, foreslått av Odd Magne Brandt Hansen, SV-
Sosialistisk Vensteparti

Kommunestyret viser til vedtak i Hovedutvalg helse og omsorg og vedtar at:
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- Egenandel for sterkt funksjonshemmede opprettholdes på laveste nivå.

- Personer som har lavere inntekt enn fattigdomsgrensen (EU definisjon) fritas for egenandel.

Det ble først votert over forslag fremsatt av Hop (AP) satt opp mot forslag fremmet av Thorheim (KL).
Forslag fremmet av Thorheim på vegne av H og KL fikk 17 stemmer (H 9, KL 6, MDG 2) og falt.
Det ble deretter votert over forslag fremmet av Hop (AP) satt opp mot forslag fremmet av Hansen
(SV).
Forslag fremmet av Hansen (SV) fikk 6 stemmer (KL 2, MGD 2, SV 2), og falt.

KST - 110/20 Vedtak:
- betaling av transporttjenester tilbakeføres til fjorårets nivå
- ekstrakostnader som har påløpt tilbakebetales
- det jobbes for at gruppene (eldre og utviklingshemmede) harmoniseres i løpet av en treårsperiode
med start i 2021

111/20 Arbeidstøy

Rådmannens forslag til vedtak:
Kommunestyret tar saken til orientering.

01.09.2020 Eldrerådet

Behandling
Nytt forslag, foreslått av Bjørn Harald Johansen, Arbeiderpartiet
Eldrerådet ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i henhold til Arbeidstilsynets faglige
råd.

Johansens forslag enstemmig vedtatt.

ELD - 023/20 Vedtak:
Eldrerådet ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i henhold til Arbeidstilsynets faglige
råd.

01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Behandling
Fellesforslag fremsatt av Aina Budal, Arbeiderpartiet:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremmer eldrerådets forslag i saken med følgende
tillegg:
Vil legge til at i miljøarbeid bør uniform unngås da det kan føre til stigmatisering og sykeliggjøring.
Fellesforslaget fremsatt av Budal enstemmig vedtatt.

RFM - 024/20 Vedtak:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i
henhold til Arbeidstilsynets faglige råd.
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Vil legge til at i miljøarbeid bør uniform unngås da det kan føre til stigmatisering og sykeliggjøring.

02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg

Behandling
Forslag til vedtak (Inge J. Ekornsæter, Høyre), foreslått av Inge Jacob Ekornsæter, Høyre
• Innføring arbeidstøy i den somatiske hjemmetjenesten
• Utføre risikokartlegging
• Ny sak fremlegges etter kartlegging med total vurdering alle relevante forhold hjemmetjenesten

Forslag til vedtak i sak 024/20, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2)

2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.

3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for
hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten
(bolig, miljøtjenesten, aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten.

4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding. Arbeidsgruppen foreslås
bestående av leder for administrasjonsutvalget, hovedutvalg helse, en person fra arbeidstakerorg.,
personalsjef, helsesjef, hovedvernombud helse.

Forslag om å støtte de tillitsvalgtes forslag i administrasjonsutvalget, foreslått av Susan Elin Borg,
Karmøylista
Borg (KL) foreslo at det ikke ble fremmet et eget forslag fra hovedutvalget, men at hovedutvalget
kunne enes om å støtte det forslaget som de tillitsvalge kommer til å legge frem i
administrasjonsutvalget sitt møte 03.09.2020.

Borg (KL) foreslo at det ikke ble fremmet et eget forslag fra hovedutvalget, men at hovedutvalget
kunne enes om å støtte det forslaget som de tillitsvalge kommer til å legge frem i
administrasjonsutvalget sitt møte 03.09.2020.

Ekornsæter(H) fremmet forslag.

Hop (Ap) fremmet forslag på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp.

Ekornsæter (H) trakk sitt forslag.

Forslaget fremsatt av Hop (Ap) på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp enstemmig vedtatt.

HHO - 024/20 Vedtak:
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2)

2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.
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3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for
hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten
(bolig, miljøtjenesten, aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten.

4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding. Arbeidsgruppen foreslås
bestående av leder for administrasjonsutvalget, hovedutvalg helse, en person fra arbeidstakerorg.,
personalsjef, helsesjef, hovedvernombud helse.

03.09.2020 Hovedutvalg administrasjon

Behandling
Endresen (FrP) fremmet på vegne av hele utvalget følgende alternativt forslag til innstillingen:
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk
hjemmetjeneste.

2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmann bes legge denne
økte kostnaden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.

3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være grunnlag for hvorvidt
det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetjenesten. (Bolig- og
miljøtjenesten, Aktivitet- og avlastningstjenesten, Rus- og psykisk helsetjenesten, Fysio- og
ergoterapitjenesten.)

4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding . Arbeidsgruppen skal bestå
av en tillitsvalgt fra fagforeningene, personalsjef, etatssjef helse, hovedverneombud helse og omsorg,
leder for Hovedutvalg Administrasjon og leder for Hovedutvalg Helse og omsorg.

Aarhus (H) fremmet følgende som punkt 5 i fellesforslaget:

5. Det gjennomføres en evaluering av arbeidsgruppen av hva som har skjedd med saken når
ordningen er innført.

Fellesforslaget fremmet av Endresen med tilleggsforslaget fremmet av Aarhus enstemmg vedtatt.

HUA - 018/20 Vedtak:
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk
hjemmetjeneste.

2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmann bes legge denne
økte kostnaden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.

3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være grunnlag for hvorvidt
det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetjenesten. (Bolig- og
miljøtjenesten, Aktivitet- og avlastningstjenesten, Rus- og psykisk helsetjenesten, Fysio- og
ergoterapitjenesten.)

4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding . Arbeidsgruppen skal bestå
av en tillitsvalgt fra fagforeningene, personalsjef, etatssjef helse, hovedverneombud helse og
omsorg, leder for Hovedutvalg Administrasjon og leder for Hovedutvalg Helse og omsorg.
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5. Det gjennomføres en evaluering av arbeidsgruppen av hva som har skjedd med saken når
ordningen er innført.

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
på vegne av Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista
1. Rådmannen bes straks påse at arbeidstakere i kommunen, som denne saken vedrører, får utlevert
arbeidstøy i henhold til lover og forskrifter som gjelder for disse tjenestene.
2. Kommunestyret viser til tilsyn gjennomført av Arbeidstilsynet i juni 2020, og forventer at
Rådmannen responderer snarest på de pålegg som ble gitt fra Arbeidstilsynet vedr mangler i henhold
til gjeldende regelverk.
3. Kommunestyret viser til langvarig og godt engasjement i denne saken fra
arbeidstakerorganisasjonenes og verneombudets side, og forventer at Rådmannen kommer frem til
gode omforente løsninger på saken sammen med arbeidstakerorganisasjonene og verneombudet.
4. Rådmannen bes rapportere tilbake til kommunestyret når saken vedr arbeidstøy har funnet en
tilstrekkelig god omforent løsning, der denne også imøtekommer Arbeidstilsynets krav.
5. Eventuelle nye kostnader som påføres i denne saken, forutsettes dekket innenfor rammen til
Helse- og omsorgsetaten.

Forslag til vedtak, foreslått av Alf Magne Grindhaug, Kristelig Folkeparti
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2)

 2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.

 3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for
hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten
(bolig, miljøtjenesten, aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten.

4. Rådmannen bes rapportere tilbake til kommunestyret når saken vedr arbeidstøy har funnet en
tilstrekkelig god omforent løsning, der denne også imøtekommer Arbeidstilsynets krav.

Det ble avholdt gruppemøte før votering.
Vedtak fra hovedutvalg helse og omsorg samt forslag fremmet av Thorheim (KL) ble i gruppemøte
omforent til nytt fellesforslag fra AP, H, KL, SP, FRP og KRF, fremmet av Grindhaug (KRF).
Forslag fra Hovedutvalg admnistrasjonsutvalget fikk 1 stemme (SV 1), og falt.
Fellesforslag fremmet av Grindhaug (KRF) fikk 10 stemmer, og vant frem.

FSK - 100/20 Vedtak:
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2)

 2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.

 3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for
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hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten
(bolig, miljøtjenesten, aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten.

4. Rådmannen bes rapportere tilbake til kommunestyret når saken vedr arbeidstøy har funnet en
tilstrekkelig god omforent løsning, der denne også imøtekommer Arbeidstilsynets krav.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Inger Elise Netland Kolstø AP, foreslått av Inger Elise Netland Kolstø, Arbeiderpartiet
Endring i pkt 2 i formannskapets vedtak:

Økte kostnader for 2020, anslått til 225 000 kroner, dekkes av formannskapets disposisjonspost.
Budsjettrammen for tjenesteområde 1 Administrasjon reduseres dermed med 225 000 kroner, mens
rammen for tjenesteområde 8 omsorg økes med 225 000 kroner. Rådmannen legger denne økte
kostnaden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.

Arbeidstøy, foreslått av Odd Magne Brandt Hansen, SV-Sosialistisk Vensteparti
Endringsforslag pnkt 3:

Det settes ned en arbeidsgruppe som ser på de virksomhetene som ikke har fått innført arbeidstøy.
Arbeidstilsynets konklusjon blir tatt med i vurderingene. Arbeidsgruppen utarbeider en felles
tilbakemelding som skal til politisk behandling våren 2021. I saken skal også synet til
hovedverneombud og fagforeningene vektlegges.

Innstillingens pkt 1 og 4 ble enstemmig vedtatt.
Endringsforslag til pkt 2 fremmet av Kolstø (AP) ble enstemmig vedtatt.
Det ble deretter votert over innstillingens pkt. 3 opp mot pkt 3 fremmet av Hansen (SV).
Inntillingens pkt 3 fikk 34 stemmer, og vant frem mot forslag fra Hansen (SV) som fikk 11 stemmer (H
1, KRF 1, FRP 1, MDG 2, SV 2, SP 4).

KST - 111/20 Vedtak:
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk

hjemmetjeneste (jf. alternativ 2)
2. Økte kostnader for 2020, anslått til 225 000 kroner, dekkes av formannskapets

disposisjonspost. Budsjettrammen for tjenesteområde 1 Administrasjon reduseres dermed
med 225 000 kroner, mens rammen for tjenesteområde 8 omsorg økes med 225 000 kroner.
Rådmannen legger denne økte kostnaden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og
med 2021.

3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for
hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av
hjemmetenensten (bolig, miljøtjenesten, aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og
ergoterapitjenesten.

4. Rådmannen bes rapportere tilbake til kommunestyret når saken vedr arbeidstøy har funnet
en tilstrekkelig god omforent løsning, der denne også imøtekommer Arbeidstilsynets krav.
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112/20 Økning av ramme - P72000 Skudeneshavn brannstasjon
ombygging/tilbygg

Rådmannens forslag til vedtak:

Rammen til prosjektet økes fra 8,2 millioner kroner til 14,5 millioner kroner.

Økningen foreslås inndekket på følgende måte:
1. 2 millioner kroner overføres fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» til P720

«Skudeneshavn brannstasjon ombygging/tilbygg» i 2020.
2. Prosjektet får tilført 4,3 millioner kroner i budsjettet for 2021. Disse dekkes inn ved å

redusere rammen til P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» med tilsvarende
beløp for 2021.

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

FSK - 098/20 Vedtak:
Rammen til prosjektet økes fra 8,2 millioner kroner til 14,5 millioner kroner.
Økningen foreslås inndekket på følgende måte:

1. 2 millioner kroner overføres fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» til P720
«Skudeneshavn brannstasjon ombygging/tilbygg» i 2020.

2. Prosjektet får tilført 4,3 millioner kroner i budsjettet for 2021. Disse dekkes inn ved å
redusere rammen til P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» med tilsvarende
beløp for 2021.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

KST - 112/20 Vedtak:
Rammen til prosjektet økes fra 8,2 millioner kroner til 14,5 millioner kroner.
Økningen foreslås inndekket på følgende måte:

1. 2 millioner kroner overføres fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» til P720
«Skudeneshavn brannstasjon ombygging/tilbygg» i 2020.

2. Prosjektet får tilført 4,3 millioner kroner i budsjettet for 2021. Disse dekkes inn ved å
redusere rammen til P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» med tilsvarende
beløp for 2021.



Side 23 av 32

113/20 Valg av forliksråd for perioden 2021-2025

Forslag til vedtak:
Karmøy kommunestyre velger følgende forliksråd for perioden 1.1.2021-31.12.2024:

MEDLEMMER (3 stk) : VARAMEDLEMMER (numerisk):

……………… …..…….(leder)

…………………………(nestleder)

…………………………(medlem)

1.

2.

3.

Kommunestyret delegerer til rådmannen å oppnevne utvalg av faste møtefullmektiger til
forliksrådet.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken enstemmig utsatt.
Gruppelederne bes sende inn forslag til forliksrådsmedlemmer.

KST - 113/20 Vedtak:
Saken enstemmig utsatt.

114/20 Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapport "Ivaretakelse av oppgaver
ifb. samhandlingsreformen.

Kontroll- og kvalitetsutvalgets forslag til vedtak:

Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av
forvaltningsrevisjonsrapport «Oppgaver i forbindelse med samhandlings-reformen» til orientering.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 114/20 Vedtak:
Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av
forvaltningsrevisjonsrapport «Oppgaver i forbindelse med samhandlings-reformen» til orientering.
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115/20 Forvaltningsrevisjonsrapport "Tidlig innsats"

Kontroll- og kvalitetsutvalgets forslag til vedtak:

1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Tidlig innsats» fra KPMG AS til
orientering.

2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger.
3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll- og kvalitetsutvalget om

oppfølging av rapporten innen 9 måneder etter kommunestyrets vedtak.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Forslag til endring i pkt. 2 og 3 samt tilleggspkt 4, foreslått av Veronika B. Brekke Jakobsen,
Arbeiderpartiet
Pkt. 2: Rapporten oversendes rådmann for videre oppfølging av rapportens anbefalinger. Rådmann
setter sammen et tverrfaglig utvalg sammensatt av fagkompetanse fra barnehage, skole, PPT,
barnevern og helsestasjon/skolehelsestasjon for å sikre riktig tiltak gjennom en strategisk plan.

Pkt. 3: Rådmann gir tilbakemelding til Karmøy Ungdomsråd og kommunestyret via Kontroll- og
kvalitetsutvalget om oppfølging av rapporten samt framlegger en strategisk plan innen seks måneder
etter kommunestyrets vedtak.

Tilleggspunkt 4: Det tverrfaglige utvalget nedsatt av rådmannen skal i strategisk plan utarbeide tiltak
knyttet til hvordan en kan involvere de unge i utformingen av fremtidige tilbud til unge.

Løndalen fremmet oversendelsesforslag om at formannskapet skal gjøre videre vurderinger og tiltak i
forhold til strategisk nedbygging av det forebyggende arbeidet i barnevernet. Det vises også til LOS-
prosjektet, og ønske om videreføring av at LOS-stillingen slik tidligere vedtatt av Kommunestyret i
forbindelse med budsjettbehandlingen i 2019 (for 2020).

Oversendelsesforslag fra Løndalen ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling.

Voteringen ble utført punktvis:
Innstillingens pkt. 1 ble enstemmig vedtatt.
Forslag til nytt pkt. 2 fremsatt av Brekke Jakobsen (AP) enstemmig vedtatt
Forslag til nytt pkt. 3 fremsatt av Brekke Jakobsen (AP) enstemmig vedtatt
Forslag til tilleggspkt. 4 fremsatt av Brekke Jakobsen (AP) enstemmig vedtatt

KST - 115/20 Vedtak:
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Tidlig innsats» fra KPMG AS til

orientering.
2. Rapporten oversendes rådmann for videre oppfølging av rapportens anbefalinger. Rådmann

setter sammen et tverrfaglig utvalg sammensatt av fagkompetanse fra barnehage, skole, PPT,
barnevern og helsestasjon/skolehelsestasjon for å sikre riktig tiltak gjennom en strategisk
plan.

3. Rådmann gir tilbakemelding til Karmøy Ungdomsråd og kommunestyret via Kontroll- og
kvalitetsutvalget om oppfølging av rapporten samt framlegger en strategisk plan innen seks
måneder etter kommunestyrets vedtak.

4. Det tverrfaglige utvalget nedsatt av rådmannen skal i strategisk plan utarbeide tiltak knyttet
til hvordan en kan involvere de unge i utformingen av fremtidige tilbud til unge.
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116/20 Plan for eierskapskontroll 2020-2024

Kontroll- og kvalitetsutvalgets forslag til vedtak:

Karmøy kommunestyre vedtar framlagt Plan for eierskapskontroll for perioden 2020-2024 slik den
foreligger med følgende utvalgte tema/selskaper:

1. Generell eierstyring
· Haugaland Kraft AS
· Haugaland Vekst IKS,
· Karmøy Næringsfond AS
· Karmsund Havn IKS

Retningslinjene for eierskapskontroll for Karmøy kommune blir videreført, slik de ble
vedtatt i 2006 og sist endret i 2016.

Karmøy kontroll- og kvalitetsutvalg får delegert myndighet til å foreta endringer i
planperioden i samsvar med kommuneloven § 23-4.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt

KST - 116/20 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar framlagt Plan for eierskapskontroll for perioden 2020-2024 slik den
foreligger med følgende utvalgte tema/selskaper:

1. Generell eierstyring
· Haugaland Kraft AS
· Haugaland Vekst IKS,
· Karmøy Næringsfond AS
· Karmsund Havn IKS

Retningslinjene for eierskapskontroll for Karmøy kommune blir videreført, slik de ble
vedtatt i 2006 og sist endret i 2016.

Karmøy kontroll- og kvalitetsutvalg får delegert myndighet til å foreta endringer i
planperioden i samsvar med kommuneloven § 23-4.
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117/20 Plan for forvaltningsrevisjon 2020-2024

Kontroll- og kvalitetsutvalgets forslag til vedtak:

Karmøy kommunestyre vedtar den framlagte Plan for forvaltningsrevisjon for perioden 2020- 2024
slik den foreligger og med følgende prioriteringer:

1. Kompetanse og rekruttering
2. Arbeidsmiljø og ytringsklima
3. Personvern og informasjonssikkerhet
4. Næringsutvikling

Kommunestyret gir kontroll- og kvalitetsutvalget fullmakt til å gjøre endringer i planen ved behov.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Endring av Plan for forvaltningsrevisjon 2020-2024 med et tilleggspunkt., foreslått av Susan Elin Borg,
Karmøylista

Karmøy kommunestyre vedtar den framlagte Plan for forvaltningsrevisjon med følgende endringer:
1. Kompetanse og rekruttering.
2. Arbeidsmiljø og ytringsklima.
3. Kommunens praksis ift. lovbestemmelser/rettigheter for innbyggere med funksjonshemming og
deres pårørende.
4. Personvern og informasjonssikkerhet.
5. Næringsutvikling.

Endringsforslag fra MDG, foreslått av Niklas Pannagel Grindvold, Miljøpartiet De Grønne
Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte plan for forvaltningsrevisjonen med følgende
endringer:
1 Mangelfull måloppnåelse knyttet til miljø og klima
2 Arbeidsmiljø og ytringsklima
3 kompetanse og rekruttering
4 kommunens praksis ift. lovbestemmelser/rettigheter for innbyggere med funksjonshemming og
informasjonssikkerhet

Medhaug (H) fremmet forslag om å endre rekkefølgen på pkt. 1 og pkt 2 i innstillingen.
Votering ble utført punktvis:
Det ble votert over tre forslag til pkt 1:
Innstillingens pkt. 1 fikk 0 stemmer, og falt.
Forslag til pkt. 1 fremsatt av Medhaug (H) fikk 42 stemmer og vant frem.
Forslag til pkt 1 fremsatt av Krog (MDG) fikk 2 stemmer (MDG 2) og falt.

Innstillingens pkt 2 (kompetanse og rekruttering) ble enstemmig vedtatt.
Forslag til pkt 3 fremsatt av Borg (KL) fikk 23 stemmer (H8, KL 6, MDG 2, SV 2, FRP 1, SP 4) og ble
dermed vedtatt.
Forslag til pkt 4 (Personvern og informasjonssikkerhet) ble vedtatt mot 1 stemme (FRP)
Forslag til pkt 5 (Næringsutvikling) ble enstemmig vedtatt
Forslag til pkt 6 fremsatt av Grindvold (MDG) (Mangelfull måloppnåelse knyttet til miljø og klima) fikk



Side 27 av 32

7 stemmer (KRF 1, SV 2, MDG 2, KL 2), og falt.

KST - 117/20 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar den framlagte Plan for forvaltningsrevisjon for perioden 2020- 2024
slik den foreligger og med følgende prioriteringer:

1. Arbeidsmiljø og ytringsklima
2. Kompetanse og rekruttering
3. Kommunens praksis ift. lovbestemmelser/rettigheter for innbyggere med funksjonshemming

og deres pårørende.
4. Personvern og informasjonssikkerhet
5. Næringsutvikling

Kommunestyret gir kontroll- og kvalitetsutvalget fullmakt til å gjøre endringer i planen ved behov.

118/20 Valg av revisjon fra 01.07.21 - konkurransebasert eller
interkommunalt samarbeid

Kontroll- og kvalitetsutvalget sitt framlegg til vedtak:

Karmøy kommunestyre velger å gå inn i et interkommunalt samarbeid om levering av
revisjonstjenester gjennom å søke opptak som eier i Rogaland Revisjon IKS fra 01.07.21.

Selskapet vil da bli kommunens oppdragsansvarlig revisor innen regnskapsrevisjon,
forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll i årene framover.

Rådmannen legger fram sak om den nye selskapsavtalen og finansiering av innskudd senere i høst
eller på nyåret 2021.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt

KST - 118/20 Vedtak:

Karmøy kommunestyre velger å gå inn i et interkommunalt samarbeid om levering av
revisjonstjenester gjennom å søke opptak som eier i Rogaland Revisjon IKS fra 01.07.21.
Selskapet vil da bli kommunens oppdragsansvarlig revisor innen regnskapsrevisjon,
forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll i årene framover.
Rådmannen legger fram sak om den nye selskapsavtalen og finansiering av innskudd senere i høst
eller på nyåret 2021.
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119/20 Oversiktsdokument folkehelse 2020

Kommunedirektørens/rådmannens forslag til vedtak:

Karmøy kommunestyre tar «Oversikt over helsetilstanden og påvirkningsfaktorer 2020» og
tilhørende kortversjonen til orientering. Dokumentene skal legges til grunn for arbeidet med andre
kommunale planer.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Fra MDG: Utsettelsesforslag, foreslått av Nils Wergeland Krog, Miljøpartiet De Grønne
Det foreslås å utsette saken slik at hovedlinjene i rapporten kan presenteres av
folkehelsekoordinator Reidun K. Dahl i forkant av neste kommunestyremøte.

Levinsen (SV) fremmet utsettelsesforslag.
Krog (MDG) fremmet utsettelsesforslag til neste møte i kommunestyret.
Votering:
Utsettelsesforslaget fremmet av Levinsen (SV) fikk 2 stemmer, og falt.
Utsettelsesforslaget fremmet av Krog (MDG) fikk 3 stemmer (MDG 2, SV 1), og falt.
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

KST - 119/20 Vedtak:
Karmøy kommunestyre tar «Oversikt over helsetilstanden og påvirkningsfaktorer 2020» og
tilhørende kortversjonen til orientering. Dokumentene skal legges til grunn for arbeidet med andre
kommunale planer.

120/20 Plan 2109 - Detaljregulering for Tostemvegen mellom fv47 og
Tostemsvingen, Åkra - 13/649 mfl.

Rådmannens forslag til vedtak:

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for Tostemvegen mellom Fv47 og Tostemsvingen, Åkra
– 13/649 mfl. med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 01.09.20), jf.
plan- og bygningslovens § 12-12.

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12.

01.09.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

HTM - 099/20 Vedtak:
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1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for Tostemvegen mellom Fv47 og Tostemsvingen, Åkra
– 13/649 mfl. med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 01.09.20), jf.
plan- og bygningslovens § 12-12.

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

KST - 120/20 Vedtak:

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for Tostemvegen mellom Fv47 og Tostemsvingen, Åkra
– 13/649 mfl. med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 01.09.20), jf.
plan- og bygningslovens § 12-12.

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12.

121/20 Plan 4079 - Detaljregulering for Fjedlasjøen naust, Visnes - 82/14

Rådmannens forslag til vedtak:

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for Fjedlasjøen Naust med tilhørende
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 21.09.20), jf. plan- og bygningslovens § 12-12.

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12.

01.09.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø

Behandling
Hagland (KL) foreslo å stryke ordene ".....og det er ikke planlagt strømforsyning til planområdet.",
under punktet "Vann, avløp, overvann/flomvei, brannvann og renovasjon", første setning (side 3 i
saksfremlegget).
Innstillingen med Haglands endringsforslag enstemmig vedtatt.

HTM - 100/20 Vedtak:

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for Fjedlasjøen Naust med tilhørende
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 21.09.20), jf. plan- og bygningslovens § 12-12.,
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med følgene endring i saksfamlegget under punkt "Vann, avløp, overvann/flomvei, brannvann
og renovasjon", hvor første setning endres til: Naustene skal ikke kobles til vann- og avløp.

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-
12.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken ble ikke behandlet i møte 21.09.20 og overføres til sakslisten til neste møte i kommunestyret.

122/20 Samlesak for referatsaker

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken ble ikke behandlet i møte 21.09.20 og overføres til sakslisten til neste møte i kommunestyret.

123/20 Samlesak for spørsmål

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken ble ikke behandlet i møte 21.09.20. Svar på innsendte spørsmål sendes ut til forslagsstiller per
e-post.

124/20 Søknad om fritak for eiendomsskatt

Sak unntatt offentlighet

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

FSK - 107/20 Vedtak:
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21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken ble ikke behandlet i møte 21.09.20 og overføres til sakslisten til neste møte i kommunestyret.

125/20 Søknad om fritak for eiendomsskatt

Sak unntatt offentlighet

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

FSK - 106/20 Vedtak:

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken ble ikke behandlet i møte 21.09.20 og overføres til sakslisten til neste møte i kommunestyret.

126/20 Søknad om fritak for eiendomsskatt

Sak unntatt offentlighet

07.09.2020 Formannskapet

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

FSK - 105/20 Vedtak:

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken ble ikke behandlet i møte 21.09.20 og overføres til sakslisten til neste møte i kommunestyret.
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127/20 Godkjenning av protokoll fra møte i kommunestyret 29.06.20

Forslag til vedtak:
Kommunestyret godkjenner protokoll fra møtet i kommunestyret 29.06.20.

21.09.2020 Kommunestyret

Behandling
Saken ble behandlet før sak 104/20
Innstillingen enstemmig vedtatt.

KST - 127/20 Vedtak:
Kommunestyret godkjenner protokoll fra møtet i kommunestyret 29.06.20.


